
JEGYZŐKÖNYV 
 
Készült: Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testületének 2014. február 11-én, 1708 órakor a 
Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatal Nagytermében megtartott rendes, nyílt üléséről.  
 
Jelen vannak:   Gergőné Varga Tünde   alpolgármester 

Bakos András    képviselő 
Dr. Kun Lászlóné   képviselő 
Dr. Békássy Szabolcs  képviselő 
Mekler Andrea    képviselő 
Orbán Róbert    képviselő 
Száger Gyula    képviselő 
dr. Szilágyi Ákos   jegyző 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző  
Hebóné Dull Ibolya  igazgatási osztályvezető  
Vágó Istvánné   gazdasági osztályvezető 
Vella Zoltán    beruházási- és műszaki osztályvezető 
dr. Kiss István   szervezési- és önkormányzati osztályvezető 

 
valamint:   Dobronyi Jánosné   jegyzőkönyvvezető 
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Az ülés első részének levezetőjeként szeretettel köszönti az 
megjelenteket, megállapítja, hogy a testület 7 fővel jelen van, határozatképes, az ülést megnyitja. 
Elmondja, hogy Bóna Zoltán polgármester úr, más hivatalos elfoglaltsága miatt az ülés elején nem tud 
jelen lenni, de később megérkezik, és akkor átveszi az ülés vezetését. Az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére felkéri Dr. Békássy Szabolcs és Orbán Róbert képviselőket. Kéri, aki ezzel egyetért, 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

11/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzat Képviselő-testülete az ülés jegyzőkönyvének 
hitelesítésére Dr. Békássy Szabolcs és Orbán Róbert képviselőket jelöli ki.  
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Herczeg Mariann képviselő 1709 órakor megérkezik az ülésre, a szavazók száma 8 főre emelkedik.  
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Ismerteti a napirendi pontokat, melyekben a meghívóban 
kiküldött sorrendhez képest változtatásokat javasol, az alábbiak szerint:  
1. Tájékoztató a Szigetszentmiklósi Járási Hivatal működéséről 
2. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési rendeletének megalkotására, 

valamint határozati javaslat az adósságszolgálatból eredő következő három évre várható 
kötelezettségekről 

3. Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalnál és költségvetési intézményeinél 2013. 
évben elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves ellenőrzési jelentés elfogadására  

4. Javaslat a Művelődési, Oktatási és Sport Közalapítvány 2013. évben végzett tevékenységéről 
szóló beszámoló elfogadására  

5. Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2012/2013-as nevelési 
évben végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámolójának elfogadására  

6. Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2013. évi 
tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására  
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7. Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási idejének 
meghatározására  

8. Javaslat a szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztására 
9. Javaslat a Media Technology Zrt-vel műsoridő vásárlási szerződés megkötésére 
10. Javaslat Kovácsné Szabó Márta r. őrnagy őrsparancsnoki kinevezésének támogatása  
11. Javaslat Oláh Krisztián körzeti megbízottal bérleti szerződés megkötésére  
12. Javaslat a 2014. évi „civil pályázat” kiírására a helyi egyesületek, sportegyesületek és 

alapítványok részére  
13. Javaslat az Önkormányzat 2014. évi közbeszerzési tervének megalkotására  
14. Javaslat földgáz energia beszerzésére irányuló csoportos beszerzési eljárás lebonyolítására 
15. Javaslat az energia menedzsment szakértői tevékenységre vonatkozó ajánlat elfogadására 
16. Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzatának Települési Környezetvédelmi Programjának 

elfogadására  
17. Javaslat az Árpád Fejedelem Általános Iskola telekhatár-rendezésére  
18. Javaslat „Dunavarsány Város új Polgármesteri Hivatal épület kiviteli terveinek elkészítése” 

tárgyában közbeszerzés megindítására  
19. Javaslat a lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás 2014. évi állami támogatására vonatkozó 

pályázat benyújtására  
20. Javaslat a Rendőrséggel kötendő használati megállapodás elfogadására, a 184/2013. (XI. 28.) 

számú határozat módosítására  
21. Javaslat a Magyar Közút Nonprofit Zrt-vel kötött vállalkozási szerződés módosításár 
22. 2013. évi Hulladékgazdálkodási közszolgáltatás biztosítása pályázat módosítása 
 
Kéri, aki a javaslattal egyetért, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 8 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

12/2014. (II. 4.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete az ülés napirendjét az 
alábbiak szerint állapítja meg:  
1) Tájékoztató a Szigetszentmiklósi Járási Hivatal működéséről 
2) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési 
rendeletének megalkotására, valamint határozati javaslat az adósságszolgálatból eredő 
következő három évre várható kötelezettségekről 
3) Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalnál és költségvetési 
intézményeinél 2013. évben elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves ellenőrzési 
jelentés elfogadására  
4) Javaslat a Művelődési, Oktatási és Sport Közalapítvány 2013. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására  
5) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 
2012/2013-as nevelési évben végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámolójának 
elfogadására  
6) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és 
Könyvtár 2013. évi tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására  
7) Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva 
tartási idejének meghatározására  
8) Javaslat a szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak 
megválasztására 
9) Javaslat a Media Technology Zrt-vel műsoridő vásárlási szerződés megkötésére 
10) Javaslat Kovácsné Szabó Márta r. őrnagy őrsparancsnoki kinevezésének 
támogatása  
11) Javaslat Oláh Krisztián körzeti megbízottal bérleti szerződés megkötésére  
12) Javaslat a 2014. évi „civil pályázat” kiírására a helyi egyesületek, 
sportegyesületek és alapítványok részére  
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13) Javaslat az Önkormányzat 2014. évi közbeszerzési tervének megalkotására  
14) Javaslat földgáz energia beszerzésére irányuló csoportos beszerzési eljárás 
lebonyolítására 
15) Javaslat az energia menedzsment szakértői tevékenységre vonatkozó ajánlat 
elfogadására 
16) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzatának Települési Környezetvédelmi 
Programjának elfogadására  
17) Javaslat az Árpád Fejedelem Általános Iskola telekhatár-rendezésére  
18) Javaslat „Dunavarsány Város új Polgármesteri Hivatal épület kiviteli terveinek 
elkészítése” tárgyában közbeszerzés megindítására  
19) Javaslat a lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás 2014. évi állami 
támogatására vonatkozó pályázat benyújtására  
20) Javaslat a Rendőrséggel kötendő használati megállapodás elfogadására, a 
184/2013. (XI. 28.) számú határozat módosítására  
21) Javaslat a Magyar Közút Nonprofit Zrt-vel kötött vállalkozási szerződés 
módosításár 
22) 2013. évi Hulladékgazdálkodási közszolgáltatás biztosítása pályázat módosítása 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 

 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Kérdezi, hogy van-e valakinek kérdése, hozzászólása az 
önkormányzat pénzügyi helyzetével kapcsolatban, illetve a lejárt határidejű határozatokkal 
kapcsolatban.  
 
Bóna Zoltán polgármester 1711 órakor megérkezik az ülésre, és átveszi az ülés levezetését. A 
szavazók száma 9 főre emelkedik.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Szeretettel köszöntök mindenkit, külön köszöntöm dr. Bekk Máriát a 
Szigetszentmiklósi Járási Hivatal vezetőjét.  
Napirend előtt szólnék néhány szót az elmúlt időszakban történt eseményekről. Ebben az évben eddig 
3 rendkívüli testületi ülésünk volt. Mögöttünk vannak gazdag civil programok, amelyek 
lebonyolításában való közreműködést mindenkinek köszönöm. Az önkormányzat pénzügyi 
helyzetével kapcsolatban el tudom mondani, hogy rendben van, likviditási problémáink nincsenek. 
Van-e ezzel kapcsolatban valakinek kérdése? 
 
Herczeg Mariann képviselő: Azt kérdezném, hogy vannak-e lejárt határidejű tartozásaink, vagy csak 
a folyamatban lévő ügyekre? 
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Kifizetetlen decemberi számlák már egyáltalán nincsenek, 
csak az ideiek, illetve olyan januári számlák, amelyek utólag jönnek be, de azoknak még nem járt le a 
határidejük. Év végén minden kifizetésre került.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Illetve a Tisztavíz Kft. felé van egy 7 millió forintos tartozásunk, más 
nincs.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Másik kérdésem, hogy a Gyöngyvirág utca környékén a 
szennyvízhálózat kiépítéséből lesz-e valami a közeljövőben? 
 
Bóna Zoltán polgármester: Ez megint a költségvetéshez kapcsolódik. Nem abban az időszakban 
vagyunk, hogy erre társulatot lenne érdemes létrehozni, ráadásul nem is akkora területről van szó. 
Szerintem idén erre nincs lehetőség. De ezt Önkormányzatunk természetesen 2015-ben megteheti, ha 
rákölt kb. 100 millió forintot, és a rácsatlakozásokból be fog jönni kb. 6 millió, akkor lesz ott 
gerinchálózat. Véleményem szerint az ott élő családok többsége sincs olyan anyagi helyzetben, hogy a 
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rákötéseket meg tudnák fizetni. Hozzánk is jön a jelzés a lakosság 10-15 %-ának részéről. De a mi 
döntésünkön múlik. Szerintem viszont még korai, hogy erről részletekben beszéljünk.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: A DPMV Zrt. új szolgáltató. Ha megismeri a területet, akkor elképzelhető, 
hogy az elkövetkezendő 3-4 évben már az ő közreműködésükkel lehet ezt a hálózati fejlesztést 
végrehajtani. A testületnek döntési kompetenciája van abban, hogy ezt megfinanszírozza 100 %-ban, 
mert az egészséges ivóvíz- és a csatornaszolgáltatás az önkormányzat kötelezettsége. A másik 
lehetőség – amivel Dunavarsány Önkormányzata nem élt ez idáig – hogy a lakosság is vállaljon 
anyagi terheket a csatornahálózat megépítéséért. Ez egy jövőbeni döntés. Ha azokat a kintlévőségeket 
nézzük, amelyek a DTV Zrt-nek az elszámolás keretében ki kell fizetnünk, és ha prognosztizáljuk 
azokat a konkrét terveket, amelyek pl. az új polgármesteri hivatalra vonatkoznak és egyéb 
beruházásainkra, akkor látjuk, hogy ez legkorábban tényleg csak a 2015-ös évben, de még 
valószínűbb, hogy 2016-ban valósulhat meg. Ahogy mérlegelem a kiadásainkat és bevételeinket, én 
így látom.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Még egy felvetésem van: az erőspusztai leágazás előtt volt egy tábla, 
ami jelezte azt, és pótolni kellene, mert nagyon balesetveszélyes így a hely, sötétben nem lehet 
megtalálni a leágazást.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm a jelzést. Pótoljuk a hiányzó táblát. 
 
1) Tájékoztató a Szigetszentmiklósi Járási Hivatal működéséről 
 
Bóna Zoltán polgármester: Rendben, köszönöm szépen. További kérdés van-e? Ha nincs, akkor még 
egyszer köszöntöm szeretettel dr. Bekk Mária hivatalvezető asszonyt. Ha néhány mondatban beszámol 
a múltról és az előttünk álló időszakról, azzal megtisztel bennünket. Hozzám semmiféle panasz nem 
érkezett a Szigetszentmiklósi Járási Hivatal teszi a dolgát a törvényi kötelezettségei szerint, és ehhez 
hozzájárul a dunavarsányi kirendeltség is reményeink szerint.  
 
dr. Bekk Mária hivatalvezető: Köszönöm szépen. Nagyon köszönöm a meghívást. Nagyon örülök, 
hogy kíváncsiak ránk, pont egy éve voltam itt egy bemutatkozó látogatáson, amikor igazából még csak 
a reményeinkről tudtam beszélni. Most már tudom mondani, hogy hogyan is nézünk ki szervezetileg. 
Mielőtt bejöttem ide, Jegyző Úrral is beszéltem, hogy nincsenek nagyon hírek a járási hivatalról, ami 
jó hír. Mert az igazán nagy sikereket nem nagyon szokták a közigazgatásban híresztelni, mert az nem 
igazán szenzáció, ha rendben van minden, mert ez a dolgok rendje, ezért van a közigazgatás. Rosszak 
meg talán nem történnek. Én legalábbis bízom benne, hogy jól működünk. Szerintem nagyon nagyot 
léptünk előre. Néhány adatot mondanék a működésünkkel kapcsolatban. /Ismerteti a 
Szigetszentmiklósi Járási Hivatal hatósági osztályának és szakigazgatási szerveinek, az okmányiroda 
elhelyezkedését, nyitva tartási idejét, a hivatal személyi állományának létszámát, a gyámhivatali 
ügyintézés helyszíneit, a különböző szakigazgatási szervek által elintézett ügyek, határozatok számát, 
ügyfélforgalmát. Név szerint megemlíti a hatósági osztál, vezetőjét, aki a hivatalvezető helyettese is 
egyben, valamint az okmányirodai osztály vezetőjét. Részletesebben kitér a dunavarsányi részleg 
dolgozói munkaköri feladatainak ismertetésére. Elmondja, hogy az ügyfelek elégedettségét 
folyamatosan mérik, és nyilvántartást vezetnek. Igazán rossz véleménnyel még nem találkoztak a 
kitöltött dokumentumokban. Ismerteti a megtámadott, és a megsemmisített határozatok számát, ami 
elenyésző az összügyiratszámhoz és intézkedésekhez képest./  
Elégedett vagyok nagyon a hivatallal, azt gondolom, hogy nagyokat és sokat léptünk előre, hiszen 
nagyon különböző helyekről, különböző képzettséggel és tapasztalatokkal érkeztek a munkatársaink, 
de kitűnően betanulták és úgy látom, hogy megelégedéssel végzik a munkájukat. Kérem Önöket is, 
amennyiben bármiféle kifogás, vagy panasz van a járási hivatal működésével kapcsolatban – akár a 
nyitva tartással, akár az ügyintézők ügyintézési gyakorlatával kapcsolatban – várjuk az észrevételeket, 
javaslatokat. Összesen 10 panasz érkezett a 2013. évben a hivatallal kapcsolatban, ebből 4 volt jogos. 
Természetesen ezek az okmányirodát érintették, ez az a terület, ahol nagyon magas az ügyfélforgalom. 
Azt hiszem, hogy ennek fényében ez is egy szép szám, azt gondolom, hogy jól dolgoznak a 
munkatársaim.  
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Nagyon szívesen beszámolok máskor is, és örülök, hogy idén is eljöhettem és elmondhattam, mert 
ezekből a rettenetes számokból is látszik, hogy nagyon sokan fordulnak hozzánk, hiszen minden ügy 
mögött legalább egy ember van, és van, amelyek mögött egy egész család. Nem mondom, hogy a 
járásból mindenkivel találkozhattunk, de azt hiszem egy jelentős százalékát megismerhettük 
személyesen is.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen a részletes és átfogó beszámolót. Ami bizonyíték arra 
is, hogy bár sokan voltunk, akik aggodalommal a szívünkben figyeltük a közigazgatás és 
államigazgatás átalakítását, és reméltük, hogy jól fog ez működni, és jelen pillanatban az látszik, hogy 
nagyon jól működik. A következő időszakban lesz valamikor a kormányablakok létrehozása. 
Megszületett arról is a kormányzati döntés, hogy a jövőben ún. közigazgatási-államigazgatási centrum 
fog létesülni az ÁTI szigeten. Egy új, modern intézmény lesz, ahol egy helyszínen lesz a járási hivatal, 
a rendőrség és a szigetszentmiklósi, újonnan alakuló bíróság. A Ráckevei Járásbíróság települ át 
Szigetszentmiklósra, és valószínűleg egy pici kirendeltsége marad Ráckevén. Miután megváltozott a 
világ és a tendencia, és 20-22 ezer ember él a Csepel-Sziget mentén, és 100 ezer főhöz közelít már a 
nullás út vonzáskörzetében, északon élők száma, ezért a kormányzat úgy döntött, hogy a bírósági 
ügyek nagy részét áttelepíti Szigetszentmiklósra. Vecsésen és Százhalombattán pedig már 
kormányablak is működik, ahol tényleg a társadalombiztosítástól az útlevélig mindenféle ügyek 
intézése folyik, reggel 8-tól este 8-ig tartó nyitva tartásban, mondhatom, hogy banki körülmények 
között. Kérdés, hozzászólás van-e? /Nem hangzik el hozzászólás/  
Ezek szerint minden rendben van, köszönjük szépen, hogy megtisztelt bennünket.  
 
Dr. Bekk Mária hivatalvezető távozik az ülésről.  
 
2) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési rendeletének 
megalkotására, valamint határozati javaslat az adósságszolgálatból eredő következő három 
évre várható kötelezettségekről 
 
Bóna Zoltán polgármester: A költségvetési rendeletünk alaptéziseit, illetve az első olvasatát már 
múlt héten elfogadtuk, a bizottságok részleteiben megtárgyalták. Ami előttünk van, az egy kész verzió. 
Talán unalmas már, hogy gazdasági-gazdálkodási tekintetben nem vagyunk egy átlagos település, és 
erre ez a költségvetés is példa. Az intézményeink zavartalanul fognak tudni működni a következő 
esztendőben is. 6-10 %-os emelkedés lesz tapasztalható, amennyiben elfogadjuk. A fejlesztéseink 
gerincét természetesen a körforgalom finanszírozása adja, de emellett útfelújításról és további 
fejlesztésekről beszélgethetünk, amelynek alapja a Városgazdálkodási Kft. fejlesztése, az ő ingatlanjuk 
fejlesztése, illetve az, hogy a 90 %-át már ettől a cégtől várjuk ebben az évben. Általában minden, amit 
megszoktunk Dunavarsányban, az továbbra is működik, és van pezsgő kulturális és közösségi élet, és 
még kiszélesítettebb programok, mint pl. a Summerfest, a várossá avatásunk 10 éves évfordulója, ami 
a szüreti felvonulással lesz egybekötve, és sok más program, amit reménység szerint rendben tudunk 
finanszírozni. Van-e valakinek a költségvetéshez még valami kiegészíteni valója, vagy kérdése? Még 
egyszer mondom a bizottságok részleteiben megtárgyalták.  
 
Száger Gyula képviselő: Van a rendeletnek egy írásos kiegészítése.  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Kiosztásra került a rendelet kiegészítése a bizottsági üléseken.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A 4. § egy 5. bekezdéssel egészült ki. 
 
Bóna Zoltán polgármester szó szerint ismerteteti a bekezdés szövegét.  
 
Vágó Istvánné gazdasági osztályvezető: Valamint a végén még egy „a költségvetés végrehajtásának 
ellenőrzése” című alcímmel kiegészült a rendelet. Ez lett a 10-es alcím és a 11-es lett a záró 
rendelkezések.  
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Bóna Zoltán polgármester: Én azért tudnék ezzel a költségvetéssel vitatkozni, ezt már elmondtam az 
elmúlt testületi ülésen, de nem kezdek bele. A rendelettel kapcsolatban van-e bárkinek további 
kérdése? /Nem hangzik el több hozzászólás/  
 
Aki egyetért Dunavarsány Város Önkormányzata 2014. évi költségvetési rendeletének megalkotásával 
a rendelettervezet és az ismertetett módosítások szerint, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal megalkotja: 
 
az Önkormányzat 2014. évi költségvetéséről szóló 2/2014. (II. 12.) önkormányzati rendeletét.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Azt még hozzátenném, hogy a koncessziós szerződés lezárása a 
költségvetésünket természetesen százmilliós nagyságrendben befolyásolja. Ez a költségvetés akkor is 
tartható, ha nem lesz kormányzati támogatásunk, de jelen pillanatban továbbra is arról az örömteli 
dologról tudok beszámolni, hogy nincs elutasítása annak a kormányzathoz benyújtott kérésünknek, 
amelyben konszolidációt kérünk. A hiteleinket érintő konszolidációnak köszönhetően hitele egyáltalán 
nem lesz az önkormányzatunknak márciustól. A költségvetéshez tartozik egy határozati javaslat is, 
mely így hangzik: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) bekezdése 
szerinti, az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyletei után, az adósságszolgálatból eredő fizetési 
kötelezettségeinek következő három évben várható összegét az alábbiak szerint állapítja meg: 
- 2014. év 112.642 eFt; 
- 2015. év             0 eFt; 
- 2016. év             0 eFt. 
b) az Önkormányzat fedezetként figyelembe vehető saját bevételeinek (iparűzési adó, 
építményadó, idegenforgalmi adó) következő három évre várható összegét az alábbiak szerint állapítja 
meg: 
- 2014. év 950.360 eFt 
- 2015. év 980.000 eFt. 
- 2016. év 990.000 eFt. 
Kérem, aki ezzel egyetért, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

13/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) a Magyarország gazdasági stabilitásáról szóló 2011. évi CXCIV. törvény 3. § (1) bekezdése 
szerinti, az Önkormányzat adósságot keletkeztető ügyletei után, az adósságszolgálatból eredő 
fizetési kötelezettségeinek következő három évben várható összegét az alábbiak szerint 
állapítja meg: 

- 2014. év 112.642 eFt; 
- 2015. év             0 eFt; 
- 2016. év             0 eFt. 

b) az Önkormányzat fedezetként figyelembe vehető saját bevételeinek (iparűzési adó, 
építményadó, idegenforgalmi adó) következő három évre várható összegét az alábbiak szerint 
állapítja meg: 

- 2014. év 950.360 eFt 
- 2015. év 980.000 eFt. 
- 2016. év 990.000 eFt. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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3) Javaslat a Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalnál és költségvetési 
intézményeinél 2013. évben elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló éves ellenőrzési jelentés 
elfogadására  
 
Bóna Zoltán polgármester: A Pénzügyi Jogi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalta, és gondolom 
elfogadta. Köszöntöm a belső ellenőrt. Ezzel kapcsolatban van-e kérdés? 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Meg szeretném köszönni Brigittának a munkát, amit végzett, és segítette a 
munkánkat. Tájékoztatom a tisztelt testületet, hogy bármikor, akár esti időpontban, munkaidő után is 
hívjuk fel Brigittát, hogy egy szakmai kérdésben kikérjük az álláspontját, másnap reggel fél nyolckor 
csöng a telefon, és már mondja, hogy mi a megoldás, és mi az álláspontja az adott kérdésekben. 
Nagyon sokat segít a szakértelmével és tapasztalatával, és a testületnek is segít, hogy azok a 
gazdálkodással kapcsolatos tennivalók, amelyek a testületre tartoznak, törvényesen és pontosan 
történhessenek meg. Szeretném megragadni az alkalmat, hogy jegyzőkönyvben is megköszönjem a 
munkáját.  
 
dr. Batka Brigitta belső ellenőr: Köszönöm szépen.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Én is köszönöm szépen, hiszen a Társulás ügyeiben is a segítségünkre 
volt szakmai tudásával és tapasztalatával. Aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete Dunavarsányi Közös Önkormányzati Hivatalnál és 
költségvetési intézményeinél 2013. évben elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló – jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti - éves ellenőrzési jelentést elfogadja, 
kézfeltartással jelezze. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

14/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete Dunavarsányi Közös Önkormányzati 
Hivatalnál és költségvetési intézményeinél 2013. évben elvégzett ellenőrzések tapasztalatairól szóló – 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti - éves ellenőrzési jelentést 
elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
4) Javaslat a Művelődési, Oktatási és Sport Közalapítvány 2013. évben végzett 
tevékenységéről szóló beszámoló elfogadására  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszöntöm szeretettel elnök kisasszonyt. A napirendi pontot 
megtárgyalták a bizottságok, ezzel kapcsolatban van-e kérdés?  
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: A Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottsági ülésen a 
beszámolóval kapcsolatban felmerült egy-két gondolat. Azt olvassuk a beszámolóban, hogy a 2014-es 
esztendőben meg kéne újítani ezt az alapítványt. Azt szeretné mindenki, ha ez az alapítvány jól 
működne. Amiket tervként látunk – rajzpályázat, történelmi pályázat – ezek nagyon szép gondolatok, 
csak én, mint sportegyesület elnök azt is szeretném, ha a sport is támogatva volna valamilyen szinten 
az alapítvány által. Szerintem találnánk is olyan lehetőséget, amire nagy szükség volna. Tudniillik 
tagdíjat kérnek minden igazolt sportolótól, aki a DTE-ben tevékenykedik. Ez a tagdíj – a környező 
településekkel összehasonlítva – nagyon kevés, de ennek ellenére vannak családok, akik ezt a kevés 
tagdíjat sem tudják kifizetni, mert a családi kasszában erre az 1000,-Ft-ra is szükség van. Sajnos oda 
fog jutni az egyesület, hogy nem tudunk tolerálni, tehát ezt a tagdíjat mindenkinek be kell fizetnie, 
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hogy az egyesületi tagságát biztosítsa. Hiszen minden pénzbe kerül, a sportorvos, az utaztatás, 
versenyeztetés, a nevezési díjak, a fűtés, a meleg víz, a felszerelés stb. Így jött egy gondolat az 
elnökségi ülésen, hogy ha SZJA 1 %-okat kérnénk a szülőktől, vagy bárki más támogatótól az 
alapítvány számlájára, akkor lehetne egy olyan programot megvalósítani, hogy a rászoruló családok 
írnának egy kérelmet, és az alapítvány elbírálná, hogy milyen módon tudná támogatni ezeket a 
gyerekeket, hogy tovább is lehetőségük legyen a sportolásra. Szeretnénk, ha ez bekerülne az 
alapítvány tervei közé.  
 
dr. Csobolyó Eszter, az alapítvány elnöke: Köszönöm a meghívást, és köszönöm a felvetést, a 
kuratóriumnak továbbítani fogom, és a következő ülésen első napirendi pontként meg fogjuk ezt is 
tárgyalni. Csak hogy a megújuló szándékunkat kicsit alátámasszam, hadd mondjam el azt az örömhírt, 
hogy már a múlt héten összeült a kuratórium, és beszéltünk, hogy hogyan kellene megújulni, és milyen 
programokat szeretnénk. A beadott programokkal dolgoztunk, és még azokon felül is jutottunk 
elhatározásokra, és a következő ülés dátumát is kitűztük. Egy májusi időpontot tűztünk ki, de ha kéri a 
Képviselő-testület, akkor jóval előbb össze fogunk ülni, hogy ezt is megbeszéljük.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönjük szépen. Ha erre lehetőség van, akkor ezzel élnénk. És akkor a 
DTE, mint állandó meghívott ezen innentől kezdve részt tud venni, és akkor Alpolgármester Asszony 
is tudja képviselni a DTE-t, hiszen ők napi szinten tartják a kapcsolatot.  
 
dr. Csobolyó Eszter, az alapítvány elnöke: Jó, rendben, és akkor milyen határidőt tűzzünk ki a 
következő ülésre, hogy minden rendben legyen? 
 
Herczeg Mariann képviselő: SZJA befizetési határidő előttit, mert először is meg kéne hirdetni az 
újságban, hogy oda tudják utalni az emberek az 1 %-okat. Ezt igazából már márciusban be kéne tenni 
az újságba.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Tehát minél előbb találkozzon a kuratórium, kiegészítve Alpolgármester 
Asszonnyal, hogy a márciusi újság lapzártájáig megbeszéljék a dolgot, és akkor ez meg tud jelenni az 
újságban.  
 
dr. Csobolyó Eszter, az alapítvány elnöke: Rendben. Köszönöm szépen.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A kézilabda szakosztályban a szülők részéről felmerült, hogy fel 
szeretnék venni az alapítvánnyal a kapcsolatot, és egyéb más ötleteik is lennének, mert maga az 
egyesület, vagy a szakosztály nem tud részt venni az „álmaikban”, mert nincsenek olyan 
lehetőségeink. Eszter, veled fel tudnák-e ők venni a kapcsolatot? 
 
dr. Csobolyó Eszter az alapítvány elnöke: Igen, megadom az összes elérhetőségemet a hivatalban.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Köszönöm szépen, ezt továbbítom nekik.  
 
Mekler Andrea képviselő: Más sportegyesületek is fordulhatnak akkor ezek szerint az 
alapítványhoz?  
 
Bóna Zoltán polgármester: Igen, persze. Eszter itt van Dunavarsányban a nap 16 órájában, tehát 
elérhető bármikor. Van-e további kérdés? Amennyiben nincs, akkor aki egyetért azzal, hogy 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Művelődési, Oktatási és Sport 
Közalapítvány 2013. évben végzett tevékenységére vonatkozó – jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolót elfogadja, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
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15/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Művelődési, Oktatási és Sport 
Közalapítvány 2013. évben végzett tevékenységére vonatkozó – jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolót elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
5) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvoda 2012/2013-as 
nevelési évben végzett tevékenységéről szóló szakmai beszámolójának elfogadására  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszöntöm Intézményvezető Asszonyt. Mióta is intézményvezető 
nálunk? 
 
Szűcs Zoltánné óvodavezető: 2012 szeptembere óta.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Akkor ez az első teljes évről szóló szakmai beszámolója. Ha nincs 
nagyon hír az óvodáról, akkor az jó hír, ezt el szoktam ilyenkor mondani, mert akkor nincs olyan 
probléma, amivel ide a polgármesteri hivatalba bejönnének. Belső feszültségek mindenhol vannak, 
egy-kettő volt az óvodában is, és volt egy-két szülő-intézmény közötti konfliktus is, de ezek jól lettek 
kezelve. Hogy az óvodánk budapesti agglomerációs jellegű, az tény, de egyelőre mindenkit tudunk 
fogadni, akik a 3. életévüket betöltötték.  
 
Herczeg Mariann képviselő: A most felvett pedagógus asszisztensek beváltak? Az ő munkájukat be 
tudtátok-e építeni, és mi a tapasztalatotok ezzel a lehetőséggel?  
 
Szűcs Zoltánné óvodavezető: Nagyon jól tudjuk alkalmazni őket, nagyon meg vagyok elégedve, a 8 
órájukat teljesen kitöltik a feladataik. Nagyon nagy segítségére vannak az óvónőknek a pedagógiai 
asszisztensek.  
 
Bóna Zoltán polgármester: További kérdés van-e? Amennyiben nincs, akkor aki egyetért azzal, hogy 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város Önkormányzat 
Weöres Sándor Óvoda 2012/2013-as nevelési évre vonatkozó – jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját elfogadja, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

16/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város Önkormányzat 
Weöres Sándor Óvoda 2012/2013-as nevelési évre vonatkozó – jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti – szakmai beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
6) Javaslat a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2013. 
évi tevékenységéről szóló szakmai beszámoló elfogadására  
 
Bóna Zoltán polgármester: Ezzel kapcsolatban van-e kérdés?  
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Herczeg Mariann képviselő: A bizottsági ülésen volt nekem az a kérdésem, hogy az a 210 kötet, amit 
egy év alatt vásároltak, nem kevés-e egy kicsit, és, hogy a könyvtárat nem lehetne-e egy kicsit a 
kornak megfelelően megfrissíteni, vagy felfejleszteni?  
 
Szabóné Pál Orsolya mb. intézményvezető: Köszönöm. Először is elnézést kérek, amiért a tegnapi 
bizottsági ülésen nem tudtam jelen lenni. Eljutottak hozzám a kérdések, és Emőkével összeszedtük a 
gondolatainkat. Ami a legnagyobb gond a könyvtárral kapcsolatban, hogy nincs helyünk. Nagyon 
nagy mennyiségű könyv van már most is lenn a pincében, dobozokban tároljuk, hogy ha valaki azokat 
ki szeretné kölcsönözni, az nem megy egyik pillanatról a másikra. Szóval nincs hol tárolnunk a 
könyveket. Ettől függetlenül azért lehetne persze sokkal több könyvet is beszerezni. Emőke a 
lehetőségekhez képest igyekszik kihasználni a pályázati lehetőségeket, a Márai programon keresztül is 
rengeteg könyvet vásárol. A tavalyi évben bár nem használta fel teljesen a könyvvásárlásra szánt 
keretet, de jelentős összegű könyvet vásárolt. De megint csak mondom, nincs hol tárolnunk a 
könyveket, már polcnak sincs helye a művelődési házban.  
 
Gergőné Varga Tünde alpolgármester: Én a nagyvarsányi könyvtárra kérdeztem rá, mert az nincs 
külön kiemelve. A számokban szerepelnek az ottani adatok is, vagy nincs is benne?  
 
Vásárhelyi Emőke könyvtáros: Szabadságon voltam, és aznap tudtam meg, mikor a beszámoló 
anyagát le kellett adni. Hála Istennek elég nagy a forgalmam, igen sokan járnak könyvtárba, úgyhogy 
már az is gondot okoz, ha el kell jönnöm a hivatalba, vagy el kell mennem könyvet vásárolni egy-egy 
foglalkozáshoz, mert mindig vannak ott nálam, akik kölcsönöznek rendszeresen. Mivel aznap tudtam 
meg, hogy le kell adni a beszámolót, ezért kimaradt a nagyvarsányi könyvtár anyaga, de nagyon 
szívesen elkészítem, ha szükséges.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Ha néhány mondatban el tetszik mondani, az nekünk bőven elég.  
 
Vásárhelyi Emőke könyvtáros: Úgy érzem, hogy Nagyvarsányban nagyon szépen beindult a 
forgalom, sokan járnak könyvtárba, van rá igény, és szívesen jönnek hozzám. Sok olyan könyv van, 
ami itt Kisvarsányban nem található meg, még innen is átjárnak a nagyvarsányi könyvtárba, és ott is 
beiratkoznak az olvasók. A telefonszámomat tudják az olvasók, ilyen módon is próbálom tartani a 
kapcsolatot az olvasókkal, hogyha valakinek valamilyen szakkönyvre van szüksége, akkor azt 
átviszem a másik könyvtárba. Ha kölcsönzés van, akkor kihasználják ezt a lehetőséget is.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Mondod, hogy idő szempontjából problémás az anyagok beszerzése. 
De, hiszen ti a művelődési házzal szimbiózisban vagytok, nem? Nem hiszem, hogy a hétköznapokban 
problémát kéne okozni annak, hogy az anyagot beszerezzétek a foglalkozáshoz. Vagy te teljesen 
önálló vagy, és neked kell menni az utolsó rajzszögért is?  
 
Vásárhelyi Emőke könyvtáros: Tulajdonképpen igen.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Ezt miért nem tudjátok ott kollégák között megoldani?  
 
Vásárhelyi Emőke könyvtáros: A könyvtárnak van egy havi 20.000,-Ft-os ellátmánya, ami nagyon 
minimális. Ezért problémás az, hogy tudom a költségvetésből felhasználni éves szinten ezt az 
összeget, és ezért kértem januárban, hogy emeljék meg 50.000,-Ft-ra a havi ellátmányunkat. És akkor 
a könyvtárnak lehetősége van arra, hogy irodaszereket vásároljon, vagy akár szakanyagot egy-egy 
foglalkozáshoz. És amit tudok, azt helyben elintézem a helyi papírboltokban, és megrendelem az 
anyagot.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönjük szépen.  
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dr. Szilágyi Ákos jegyző: Csak megemlíteném, hogy idén lesz Márai Sándor halálának 25. 
évfordulója, aki egy nagyon meghatározó személyiség volt minden vonatkozásban, és szerintem egy 
megemlékezést akár könyvtári, vagy városi szinten megérdemelne.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm. Támogatni tudom Jegyző Úr felvetését. Aki Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város Önkormányzat Petőfi Művelődési 
Ház és Könyvtár 2013. évre vonatkozó szakmai beszámolóját elfogadja, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

17/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a Dunavarsány Város Önkormányzat 
Petőfi Művelődési Ház és Könyvtár 2013. évre vonatkozó szakmai beszámolóját elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
7.) Javaslat az óvodai beiratkozás időszakának és az óvoda heti és éves nyitva tartási 
idejének meghatározására  
 
Bóna Zoltán polgármester: Ezzel kapcsolatosan bárkinek van-e hozzászólása? /Nem hangzik el 
hozzászólás/ Ismertetem a határozati javaslatokat:  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) úgy dönt, hogy a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a 2014. 
december 31-éig 3. életévüket betöltő gyermekek óvodába történő felvételének időszakaként a 2014. 
április 23-25. közötti napokat határozza meg, 
b) felkéri a Jegyzőt az óvodába történő beiratkozásról szóló - a nevelési-oktatási intézmények 
működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI rendelet 
20. §-ában foglaltak szerinti - közlemény közzétételére az önkormányzat, illetve az óvoda honlapján, 
valamint helyben szokásos módon, legkésőbb 2014. március 23-áig. 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) úgy dönt, hogy a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a heti nyitva 
tartási időt a 2014/2015-es nevelési évben hétfőtől péntekig 6.30 – 17.30-ig, 
b)  az éves nyitva tartási időt 2014. szeptember 1.-2015. augusztus 31-ig határozza meg, oly 
módon, hogy az óvodavezető által előre meghatározott rend szerint az óvoda valamely épülete a nyári 
időszakban is nyitva tart.  
c) felkéri az óvodavezetőt, hogy 2013. február 15-ig az óvodába nyári nyitva tartásáról szóló - 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – közleményben tájékoztassa 
szülőket. 
Aki az első határozati javaslattal egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

18/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a)   úgy dönt, hogy a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a 2014. 

december 31-éig 3. életévüket betöltő gyermekek óvodába történő felvételének időszakaként a 
2014. április 23-25. közötti napokat határozza meg, 

b) felkéri a Jegyzőt az óvodába történő beiratkozásról szóló - a nevelési-oktatási intézmények 
működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló 20/2012. (VIII. 31.) EMMI 
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rendelet 20. §-ában foglaltak szerinti - közlemény közzétételére az önkormányzat, illetve az 
óvoda honlapján, valamint helyben szokásos módon, legkésőbb 2014. március 23-áig. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 
 

Aki második javaslattal egyetért, kérem, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

19/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a)   úgy dönt, hogy a Dunavarsány Város Önkormányzat Weöres Sándor Óvodában a heti nyitva 

tartási időt a 2014/2015-es nevelési évben hétfőtől péntekig 6.30 – 17.30-ig, 
b) az éves nyitva tartási időt 2014. szeptember 1.-2015. augusztus 31-ig határozza meg, oly 

módon, hogy az óvodavezető által előre meghatározott rend szerint az óvoda valamely épülete 
a nyári időszakban is nyitva tart.  

c)   felkéri az óvodavezetőt, hogy 2014. február 15-ig az óvodába nyári nyitva tartásáról szóló - 
jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti – közleményben 
tájékoztassa szülőket. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Jegyző 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
8.) Javaslat a szavazatszámláló bizottságok tagjainak és póttagjainak megválasztására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Mint tudjuk, az országgyűlési képviselőválasztás 2014. április 6-án lesz, 
az Európai Uniós választás május 25-én, a helyi önkormányzati választások pedig valószínűleg 
október valamelyik vasárnapján. A jelenlegi határozati javaslatunk mind a három választásra érvényes. 
Természetesen hosszas egyeztetés után született meg a döntés, ami leginkább az aktivizálódni 
szándékozókat és a hivatal elvárásait tükrözi.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Odafigyeltünk mindenkire, hogy a törvényi feltételeknek mindegyik 
szavazatszámláló bizottsági tagságra jelölt dunavarsányi polgár megfeleljen. A listában szereplő 
választópolgárok megfelelnek az összeférhetetlenség szabályainak is. Tisztelettel kérem, az 
előterjesztésben foglaltak és a határozati javaslat elfogadását.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot:  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szavazatszámláló bizottságok tagjainak 
és póttagjainak az alábbi lakosokat választja meg: 
1.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Erkel Ferenc Zeneművészeti  Iskola (Dunavarsány, Halász L.-né u. 3.) 

Vörös Istvánné     (Szabadkai u. 38.) 

Józsa Vilmosné     (Iskola u. 86.) 

Lakatos Lászlóné    (Sport u. 41.) 

2.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Petőfi Művelődési Ház (Dunavarsány, Kossuth L. u. 2.) 

Juhászné Vörös Éva    (Petőfi Ltp. 22.) 

Szabó Józsefné     (Bethlen G. u. 15.) 
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Knul Zsuzsanna    (Kolozsvári u. 41) 

Kókai Gyuláné     (Gyóni G. u. 2) 

Szécsi Anikó     (Tömösvári u. 8/1.) 

3.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Közösségi Ház (Dunavarsány, Habitat u. 10-12.) 

Bajzáth Béláné     (Kolozsvári u. 46.) 

Pécz Bianka     (Tömösvári u. 8.) 

Pécz Anita     (Tömösvári u. 8.) 

4.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Árpád Fejedelem  Általános Iskola (Dunavarsány, Árpád u. 12.) 

Benedek Csabáné    (Széchenyi u. 48.) 

Bordás Éva     (Rákóczi u. 12.) 

Osváth Gáborné    (Kolozsvári u. 63.) 

5.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Petőfi Klub (Dunavarsány, Béke. u. 16.) 

Lang Miklósné     (Petőfi Ltp. 7.) 

Vargáné Budafoki Katalin   (Kossuth L. u. 39.) 

Valasik Mátyás Jánosné   (Árpád u. 27/1.) 

6.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
MŰKÖDÉSI HELYE: Dunavarsány Környéki Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgálat (Dunavarsány, 
Árpád u. 13.) 

Józsa Erzsébet     (Iskola u. 86.) 

Budafoki Sándorné     (Kossuth L. u. 39.) 

Pajerich Ildikó     (Kolozsvári u. 84.) 

Póttagok 

1. Fejér Annamária   (Tömösvári u. 1.) 
2. Csorvási Mária    (Vörösmarty u. 99.) 
3. Székely Krisztina   (Nagyvarsányi u. 85.) 
4. Horváth Attila Andrásné  (Árpád u. 27/2.) 
5. Valasikné Horváth Éva   (Árpád u. 27.) 

 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

20/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a szavazatszámláló bizottságok tagjainak 
és póttagjainak az alábbi lakosokat választja meg: 
 
1.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Erkel Ferenc Zeneművészeti  Iskola (Dunavarsány, Halász L.-né u. 3.) 

Vörös Istvánné     (Szabadkai u. 38.) 

Józsa Vilmosné     (Iskola u. 86.) 

Lakatos Lászlóné    (Sport u. 41.) 
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2.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Petőfi Művelődési Ház (Dunavarsány, Kossuth L. u. 2.) 

Juhászné Vörös Éva    (Petőfi Ltp. 22.) 

Szabó Józsefné     (Bethlen G. u. 15.) 

Knul Zsuzsanna    (Kolozsvári u. 41) 

Kókai Gyuláné     (Gyóni G. u. 2) 

Szécsi Anikó     (Tömösvári u. 8/1.) 

3.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Közösségi Ház (Dunavarsány, Habitat u. 10-12.) 

Bajzáth Béláné     (Kolozsvári u. 46.) 

Pécz Bianka     (Tömösvári u. 8.) 

Pécz Anita     (Tömösvári u. 8.) 

4.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Árpád Fejedelem  Általános Iskola (Dunavarsány, Árpád u. 12.) 

Benedek Csabáné    (Széchenyi u. 48.) 

Bordás Éva     (Rákóczi u. 12.) 

Osváth Gáborné    (Kolozsvári u. 63.) 

5.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
működési helye: Petőfi Klub (Dunavarsány, Béke. u. 16.) 

Lang Miklósné     (Petőfi Ltp. 7.) 

Vargáné Budafoki Katalin   (Kossuth L. u. 39.) 

Valasik Mátyás Jánosné   (Árpád u. 27/1.) 

6.sz. SZAVAZATSZÁMLÁLÓ BIZOTTSÁG 
MŰKÖDÉSI HELYE: Dunavarsány Környéki Gyermekjóléti és Családsegítő Szolgálat (Dunavarsány, 
Árpád u. 13.) 

Józsa Erzsébet     (Iskola u. 86.) 

Budafoki Sándorné     (Kossuth L. u. 39.) 

Pajerich Ildikó     (Kolozsvári u. 84.) 

 
Póttagok 

1. Fejér Annamária   (Tömösvári u. 1.) 
2. Csorvási Mária    (Vörösmarty u. 99.) 
3. Székely Krisztina   (Nagyvarsányi u. 85.) 
4. Horváth Attila Andrásné  (Árpád u. 27/2.) 
5. Valasikné Horváth Éva   (Árpád u. 27.) 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Helyi Választási Iroda vezetője 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
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Bóna Zoltán polgármester: Ezeken felül érkeznek az országos listát állító pártok által delegált tagok 
a szavazatszámláló bizottságba. Jelölőszervezetenként 2 tagot küldhetnek. Eredményes és nyugodt 
munkát kívánok a választásokra mindenkinek. 
 
9) Javaslat a Media Technology Zrt-vel műsoridő vásárlási szerződés megkötésére 
 
Bóna Zoltán polgármester: Évente egy évre szólóan kötjük a szerződést, a Pénzügyi, Jogi és 
Ügyrendi Bizottság már tárgyalta. Egy kisebb emelést kellett eszközölni a tavalyi árhoz képest. Ennek 
nem csak az infláció az oka, hanem az, hogy egy technikai berendezéshez kérték a hozzájárulásunkat. 
Az Invitel Zrt. rendszeren belül elérhető lesz a DunaMédia. Ebben kérte a segítségünket a Media 
Technology Zrt.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Aljegyző Asszony szólt, hogy a szerződés 4.5 pontjában egy névelírás van, 
a főszerkesztő helyesen Franyó Zsolt. 
 
Herczeg Mariann képviselő: Tegnap itt volt a cég képviselője, és az István már feljegyezte azt a 
javaslatot, ami nagyon tetszett mindannyiunknak, hogy a dunavarsányi honlapra egy külön linkkel be 
lehet rakni a televízió honlapját, és akkor az az önkormányzati honlapról is elérhető lesz.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Rendben. Ezzel kapcsolatosan van-e kérdés? /Nem hangzik el kérdés/  
Aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete 
szerinti műsoridő vásárlási szerződést, amely a Media Technology Zrt-vel kerül megkötésre 2014. 
április 1-től 1 éves határozott időtartamra, 2.817.000 Ft + Áfa, valamint a helyi kábelszolgáltató 
díjszabása szerinti műsortovábbítási díjnak megfelelő összegért, és felhatalmazza a Polgármestert a 
szerződés aláírására. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére, kézfeltartással 
jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

21/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú melléklete 
szerinti műsoridő vásárlási szerződést, amely a Media Technology Zrt-vel kerül megkötésre 
2014. április 1-től 1 éves határozott időtartamra, 2.817.000 Ft + Áfa, valamint a helyi 
kábelszolgáltató díjszabása szerinti műsortovábbítási díjnak megfelelő összegért, és 
felhatalmazza a Polgármestert a szerződés aláírására. 

b) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
10) Javaslat Kovácsné Szabó Márta r. őrnagy őrsparancsnoki kinevezésének támogatása  
 
Bóna Zoltán polgármester: Szerintem már nem kell senkinek bemutatni Kovácsné Szabó Mártát, ő 
teljesít itt szolgálatot a rendőrőrs létrehozása óta. Először itt a kis épületben, aztán a volt szolgálati 
lakásban, és végül a méltán híres, Európa egyik legszebb rendőrősén, az új rendőrőrsön. A 
kinevezéssel kapcsolatosan van-e valakinek kérdése? /Nem hangzik el hozzászólás/ Ismertetem a 
határozati javaslatot:  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja Kovácsné Szabó Márta r. 
őrnagy. a Pest Megyei Rendőr-főkapitányság Ráckevei Rendőrkapitányság Közrendvédelmi Osztály 
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Rendőrörs Dunavarsányi állományába, őrsparancsnoki beosztásba történő, 2014. február 1-jei hatályú 
kinevezését. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

22/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete támogatja Kovácsné Szabó Márta r. 
őrnagy. a Pest Megyei Rendőr-főkapitányság Ráckevei Rendőrkapitányság Közrendvédelmi Osztály 
Rendőrörs Dunavarsányi állományába, őrsparancsnoki beosztásba történő, 2014. február 1-jei hatályú 
kinevezését. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
11) Javaslat Oláh Krisztián körzeti megbízottal bérleti szerződés megkötésére 
 
Bóna Zoltán polgármester: Oláh Krisztián körzeti megbízottunkkal szintén egy évre szóló 
szerződéseket szoktunk kötni. Folyamatosan jelzi, hogy meg szeretné venni ezt a lakást, de ezt én 
Önök elé sem terjesztem, sok okból kifolyólag, amiből az egyik, hogy nem gondolom, hogy 
értékesíteni kívánnánk a szolgálati lakást. De hogy Ő ebben lakhat, azt természetesen nem 
akadályozzuk. Amennyiben nincs kérdés, ismertetem a határozati javaslatot.  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete 
szerinti bérleti szerződést, amely szerint a Dunavarsány 1981 helyrajzi számú, természetben 
Dunavarsány, Sport u. 51. szám alatt található ingatlant, 2014. április 1-től 1 éves határozott 
időtartamra, települési közérdekből ingyenesen Oláh Krisztián rendőr törzsőrmester dunavarsányi 
körzeti megbízott használatába adja, és felhatalmazza a Polgármestert a szerződés aláírására. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

23/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) saját részéről elfogadja a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete 
szerinti bérleti szerződést, amely szerint a Dunavarsány 1981 helyrajzi számú, természetben 
Dunavarsány, Sport u. 51. szám alatt található ingatlant, 2014. április 1-től 1 éves határozott 
időtartamra, települési közérdekből ingyenesen Oláh Krisztián rendőr törzsőrmester 
dunavarsányi körzeti megbízott használatába adja, és felhatalmazza a Polgármestert a 
szerződés aláírására. 

b) felhatalmazza a Polgármestert az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
12) Javaslat a 2014. évi „civil pályázat” kiírására a helyi egyesületek, sportegyesületek és 
alapítványok részére  
 
Bóna Zoltán polgármester: Nagy újdonság a tavalyihoz képest a kiírásban nincs, ami kicsit újítás, az 
az, hogy április 30-a az idei beadási határidő. A pénzt a civil szervezetek így is, úgy is júniusban 
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kapják meg, ezt úgyis már megszokták a civil szervezeteink. Így a hivatal nyugalmát valamennyire 
szavatoljuk, úgyis lesz elég a feladat a választásokkal. Ezzel kapcsolatban van-e a Humánpolitikai 
Bizottságnak javaslata?  
 
Dr. Kun Lászlóné képviselő: Egy módosító javaslatunk volt, az elszámolólapon változtattunk 
minimálisan. Az „elszámolás jogcíme, a költségtípus megnevezése, a pályázati űrlap 6/2-es táblázata 
alapján” Így javítottuk az elszámolás jogcímét.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen. További kérdés, hozzászólás van-e ehhez? 
Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 2014. évre kiírja „civil pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
melléklete szerinti tartalommal a dunavarsányi székhelyű vagy dunavarsányi székhelyű 
tagszervezettel, Dunavarsányon működő egyesületek, sportegyesületek és alapítványok támogatására. 
b) felkéri a Polgármestert a pályázati kiírás közzétételére és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

24/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) a 2014. évre kiírja „civil pályázatát” a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
melléklete szerinti tartalommal, az elfogadott módosítással a dunavarsányi székhelyű vagy 
dunavarsányi székhelyű tagszervezettel, Dunavarsányon működő egyesületek, 
sportegyesületek és alapítványok támogatására. 

b) felkéri a Polgármestert a pályázati kiírás közzétételére és az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
13.) Javaslat az Önkormányzat 2014. évi közbeszerzési tervének megalkotására 
 
Bóna Zoltán polgármester: A közbeszerzési tervbe az útfelújításokat tettük bele, az önkormányzati 
hivatal építésének valamilyen szakaszáig szeretnénk eljutni, az épület kiviteli terveiről is fogunk még 
szólni ezen a testületi ülésen, illetve szerepel benne az általános iskolába telepítendő mobiltantermek 
közbeszerzése. A bizottságok tárgyaltak róla, és elfogadták.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Egy kérdés merült fel, hogy a mobiltantermek berendezése kinek a 
feladata lesz, az önkormányzaté, vagy a KLIK-é?  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Berendezés nincs benne, viszont a tervezett költség megjelenik benne. Azt 
még nem tudjuk, hogy a berendezést kinek a kötelessége beszerezni.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Én most szólok, hogy valószínűleg a miénk.  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: De ez a költségvetésbe valószínűleg bele fog férni.  
 
Bóna Zoltán polgármester: További kérdés a napirendi ponthoz? Amennyiben nincs, akkor aki 
egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzésekről 
szóló 2011. évi CVIII. törvény 33. § (1) bekezdés felhatalmazása alapján készült 2014. évi 
közbeszerzési tervet a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletében szereplő 
tartalommal elfogadja, kézfeltartással jelezze.  
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A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

25/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete a közbeszerzésekről szóló 
2011. évi CVIII. törvény 33. § (1) bekezdés felhatalmazása alapján készült 2014. évi 
közbeszerzési tervet a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletében 
szereplő tartalommal elfogadja. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
14.) Javaslat földgáz energia beszerzésére irányuló csoportos beszerzési eljárás 
lebonyolítására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszöntöm szeretettel Szilágyi Szabolcsot a Sourcing Hungary Kft. 
képviselőjét. Ezzel kapcsolatban a bizottság tárgyalt már. Kérem, néhány szóban foglalja össze, hogy 
miről is van szó. Van-e bárkinek kérdése Szilágyi úrhoz? 
 
Száger Gyula képviselő: A bizottsági ülésen felmerült, hogy hogyan lehetne számadatokkal 
bizonyítani az eddigi tevékenységük hasznát? 
 
Szilágyi Szabolcs, a Sourcing Hungary Kft. képviselője: Dunavarsányról a 2 évvel ezelőtti 
tenderkimutatás az általános iskolára vonatkoztatva készült el, mert az a 2 fogyasztási hely, amely 
érintett volt ebben a közbeszerzésben, az Iskolához tartozik. Ezeknek a fogyasztási helyeknek volt 20 
m3 fölötti végleges teljesítmény fogyasztási helye, gázórája. Közel 3,8 millió forint megtakarítást 
értünk el a 2 fogyasztási hely tekintetében, ez 17,61 %-os megtakarítás volt a korábbi árszinthez 
képest. Fajlagosan, köbméterre vetítve ez 33,5 forintos megtakarítás volt. Tudni kell, hogy ez egy 
képletes ár, ez a gázpiac sajátosságából adódik, ez negyedévente változik. Olajár függő, kicsit 
késleltetve követi az árváltozásokat. Az elmúlt 2 év tendenciájában a gázár – függetlenül az olajártól, 
mert ott nagyobb ugrálások voltak – alapvetően egy kicsit csökkent. Ez a mostani gázszámlákon 
elvileg meg kell, hogy látszódjon. Ma pontosítottuk ezeket az adatokat a műszaki osztályon, még 
aktuális gázszámlát nem kaptam, úgyhogy az erre vonatkozó pontos információk még nincsenek meg. 
Viszont a mi szolgáltatásunknak – még a 2 évvel ezelőtti projektről van szó – akkor lesz vége, ha a 
szerződés lezárul, tehát idén július 1-jével. Ezzel a dátummal Önök megkapták a június havi 
gázszámlát, ezeket be fogjuk kérni, illetve a 2 év fogyasztási adatait bekérjük a műszaki osztálytól. 
Ezután készítünk egy ugyanolyan riportot, mint 2 évvel azelőtt készítettünk, ami már a tényadatokat 
tartalmazza. Akkor fogunk pontos információkkal rendelkezni. A 2013. évben 3 %-os pontossággal 
határoztuk meg a prognózist, úgyhogy azt gondolom, hogy nagyon nagy tévedés nem lesz benne a 
jövőben sem.  
 
Száger Gyula képviselő: Ennek a technikai lebonyolítása majd hogy fog történni? Hogy az összes 
gázszámlát előveszik, és úgy hasonlítják össze az elért eredményt, vagy hogy lesz kivitelezve? 
 
Szilágyi Szabolcs, a Sourcing Hungary Kft. képviselője: Ez kétféleképpen történhet. Lehet az első 
és az utolsó számla alapján kalkulálni. Hogyha ez óraállásokat, fogyasztási adatokat nem tartalmaz, 
akkor még ezeket is külön bekérjük. Ha folyamatában végig kíváncsiak rá, akkor értelemszerűen 
minden negyedévről egy-egy gázszámlát bekérünk.  
 
Herczeg Mariann képviselő: Ez csak az iskolát érinti, vagy az összes intézményt?  
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Szilágyi Szabolcs, a Sourcing Hungary Kft. képviselője: A gázpiac megkülönbözteti a 20 m3 fölötti 
teljesítményű, és a 20-nál nem nagyobb teljesítményű fogyasztási helyeket. A 20-as, és a 20-nál 
kisebb gázórák egyetemes szolgáltatásra jogosultak. Ez a gázenergia törvény szerint annyit jelent, 
hogy nem merül fel beszerzési igény az ő esetükben, tehát az energiaszolgáltatásból tudnak vételezni. 
És jelenleg ez a legjobb megoldás is, mert nem lehet a versenypiacon az ő számukra jobb árszinteket 
elérni. Az árszinteket 3 komponensben vizsgáljuk, maga a gázár, tehát a gáz, mint molekuladíj, a 
rendszerhasználati alapdíj, és a teljesítménydíjak. A gázdíj és a rendszerhasználati alapdíj a nagyobb 
tétel. Egyetemes szolgáltatásban a gázdíj egy picit magasabb az intézmények részére, viszont az 
alapdíj nagyon-nagyon alacsony. A versenypiacon fordítva van, de nem kompenzálja a kettő egymást, 
nem is érdemes versenyeztetni. A gázenergia törvény és a közbeszerzési törvény is úgy fogalmaz, 
hogy ha felmerül beszerzési igény, akkor kell versenyeztetni, így nem is merül fel beszerzési igény. 
Éppen ezért csak a 20 fölötti gázórákat vizsgáljuk – névleges teljesítménynek hívják hivatalosan – és 2 
ilyen gázóra van jelenleg Dunavarsányban, és mindkettő az iskolához tartozik.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönjük szépen. Ismertetem a határozati javaslatot.  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) hozzájárulását adja Dunavarsány Város Önkormányzata és intézményei összes 20 m3/h feletti 
lekötött teljesítményű fogyasztási helye vonatkozásában a földgáz energia szabadpiaci 
megvásárlásának érdekében csoportos közbeszerzési eljárás lefolytatásához. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti közbeszerzési eljárás lefolytatására 
vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú mellékletét képező egyedi 
megbízási szerződés aláírására, 
c) felhatalmazza a Polgármestert a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. számú 
mellékletét képező szindikátusi szerződés aláírására, illetve az egyéb szükséges intézkedések 
megtételére. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

26/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) hozzájárulását adja Dunavarsány Város Önkormányzata és intézményei összes 20 
m3/h feletti lekötött teljesítményű fogyasztási helye vonatkozásában a földgáz energia 
szabadpiaci megvásárlásának érdekében csoportos közbeszerzési eljárás lefolytatásához. 
b) felhatalmazza a Polgármestert az a) pont szerinti közbeszerzési eljárás 
lefolytatására vonatkozó, jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú 
mellékletét képező egyedi megbízási szerződés aláírására, 
c) felhatalmazza a Polgármestert a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 2. 
számú mellékletét képező szindikátusi szerződés aláírására, illetve az egyéb szükséges 
intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
15.) Javaslat az energia menedzsment szakértői tevékenységre vonatkozó ajánlat 
elfogadására 
 
Bóna Zoltán polgármester: Van-e bárkinek kérdése a napirendi ponttal kapcsolatban? Amennyiben 
nincs, akkor aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) megbízza a Sourcing Hungary Kft. -t (1134 Bp. Meder u. 8. ) a Dunavarsány Város 
Önkormányzata és intézményei számára a földgáz és villamos energia felhasználás kategória besorolás 
és teljesítmény-lekötés optimalizálással, valamint energiaszámla-vizsgálattal összefüggő szakértői 
tevékenység elvégzésével. 
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b) felhatalmazza a Polgármestert a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés mellékletét 
képező szerződés aláírására, és az egyéb szükséges intézkedések megtételére, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

27/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) megbízza a Sourcing Hungary Kft. -t (1134 Bp. Meder u. 8. ) a Dunavarsány Város 
Önkormányzata és intézményei számára a földgáz és villamos energia felhasználás 
kategória besorolás és teljesítmény-lekötés optimalizálással, valamint energiaszámla-
vizsgálattal összefüggő szakértői tevékenység elvégzésével. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 
mellékletét képező szerződés aláírására, és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
16.) Javaslat Dunavarsány Város Önkormányzatának Települési Környezetvédelmi 
Programjának elfogadására  
 
Bóna Zoltán polgármester: A program 2013-2015. évre vonatkozik. Ezzel kapcsolatban van-e 
valakinek hozzászólása?  
 
Dr. Békássy Szabolcs képviselő: A Fejlesztési Bizottság részleteiben megtárgyalta, a Jegyző Úr által 
ajánlott módosítást figyelembe véve, amennyire ezt a törvény megengedi. A benne foglalt ajánlásokat 
átbeszéltük. Lesz majd egy rendkívüli bizottsági ülés, ahol a Corvinus Egyetem szakemberei egy 
irányvonalat adnak nekünk, hogy Dunavarsány milyen úton-módon válhatna még zöldebbé, még 
virágosabbá, még szebbé. Amikor ezeket az irányvonalakat megismertük, szeretnénk majd 
Iskolaigazgató Asszony segítségét is kérni, hogy a szemétgyűjtési akciókhoz hasonlóan, esetlegesen 
gyerekek részvételével együtt virágosítási akcióban részt vegyenek. Pontos időpontját ennek még 
természetesen nem tudjuk, ehhez szükséges, hogy megismerjük a környezetvédelmi szakemberek 
irányvonalait.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Amennyiben ennek a gazdája, vagy a védnöke a Fejlesztési és 
Környezetvédelmi Bizottság, akkor a lebonyolítást majd a Városgazdálkodási Kft. végzi.  
Aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti „Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Települési Környezetvédelmi Programja 2013-2015.” programot elfogadja,  
b) felhatalmazza a Polgármestert a további szükséges intézkedések megtételére, kézfeltartással 
jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

28/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti „Dunavarsány 
Város Önkormányzatának Települési Környezetvédelmi Programja 2013-2015.” 
programot elfogadja,  
b) felhatalmazza a Polgármestert a további szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
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Felelős:  Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
17.) Javaslat az Árpád Fejedelem Általános Iskola telekhatár-rendezésére  
 
Bóna Zoltán polgármester: Gondolom a bizottság tárgyalta. 
 
Dr. Békássy Szabolcs képviselő: Igen, ez egy szükséges módosítás a tornacsarnok fennmaradási 
engedélyezési eljárása kapcsán. Korábban az utcára építkeztünk, és ennek rendezéséről szól az 
előterjesztés, illetve a határozati javaslat, melynek elfogadását javasoljuk a tisztelt Képviselő-
testületnek.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot: Dunavarsány Város 
Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti, 168/2013. 
munkaszámú változási vázrajz alapján a 77/1 hrsz. -ú és a 79 helyrajzi számú ingatlanok egyesítéséhez 
és a 77/1 hrsz.-ú és a 61 hrsz.-ú ingatlanok telekhatár rendezéséhez hozzájárul. 
b) a 61 hrsz.-ú ingatlant érintő 44 m2 nagyságú területet forgalomképtelen vagyonelemből 
korlátozottan forgalomképes vagyonelemmé nyilvánítja és kezdeményezi annak a vagyonkataszterben 
történő átvezetését. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a telekalakítási eljárás kezdeményezésére, tulajdonosi 
hozzájárulás aláírására, illetve az egyéb szükséges intézkedések megtételére. Aki ezzel egyetért, kérem 
kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

29/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete  
a) a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés 1. számú melléklete szerinti, 
168/2013. munkaszámú változási vázrajz alapján a 77/1 hrsz.-ú és a 79 helyrajzi számú 
ingatlanok egyesítéséhez és a 77/1 hrsz.-ú és a 61 hrsz.-ú ingatlanok telekhatár 
rendezéséhez hozzájárul. 
b) a 61 hrsz. –ú ingatlant érintő 44 m2 nagyságú területet forgalomképtelen 
vagyonelemből korlátozottan forgalomképes vagyonelemmé nyilvánítja és kezdeményezi 
annak a vagyonkataszterben történő átvezetését. 
c) felhatalmazza a Polgármestert a telekalakítási eljárás kezdeményezésére, tulajdonosi 
hozzájárulás aláírására, illetve az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
18.) Javaslat „Dunavarsány Város új Polgármesteri Hivatal épület kiviteli terveinek 
elkészítése” tárgyában közbeszerzés megindítására  
 
Bóna Zoltán polgármester: Szalad az idő, és jó ütemben kell haladni ahhoz, hogy ezt a beruházást a 
tervezett időn belül meg tudjuk valósítani. A kiviteli tervek előkészítésére kerülne most már sor, 
reméljük az eljárás sikeres lesz, hiszen az engedélyezési eljárás közelében vagyunk. Meghívásos 
eljárásról van szó, a meghívottak köre benne van a határozati javaslatban.  
 
Száger Gyula képviselő: Annyi merült fel a bizottsági ülésen, hogy mi lesz akkor, ha nem az a cég 
fogja nyerni a közbeszerzési eljárást, amelyik készítette a látványterveket? 
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Bóna Zoltán polgármester: Az épületet a tervek és az építési engedély alapján kell elkészítenie 
bárkinek is. Szokták mondani, hogy jó, ha az készíti a kiviteli tervet, aki az engedélyezési tervet is, de 
akkor sem történik tragédia, ha más csinálja, csak akkor annak meg kell vásárolnia a szerzői jogokat a 
tervezőtől. Van további kérdés? Ismertetem a határozati javaslatot.  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a „Dunavarsány Város új Polgármesteri Hivatal épület kiviteli terveinek elkészítése” tárgyú, a 
Kbt. 122/A. § szerinti közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását a jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja, 
b) megbízza a „Dunavarsány Város új Polgármesteri Hivatal épület kiviteli terveinek 
elkészítése” tárgyú hirdetmény közbeszerzési eljárás lebonyolításával a KPG Consult Tanácsadó és 
Szolgáltató Kft-t (2700 Cegléd, Malom u. 18.) nettó 200.000,- Ft összegben a vásárolt közszolgáltatás 
költséghely terhére, és felhatalmazza a Polgármestert a megbízási szerződés aláírására. 
c) az a) pont szerinti eljárásban meghívja ajánlattevőnek az alábbi cégeket: 
Hungatlasz Kft. (2092 Budakeszi, Rákóczi út 20.); 
Kvadrum Építész Kft. (1034 Budapest, Kecske utca 25.); 
Triskell Épülettervező Kft. (1034 Budapest, Kecske utca 25.). 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

30/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a „Dunavarsány Város új Polgármesteri Hivatal épület kiviteli terveinek elkészítése” 
tárgyú, a Kbt. 122/A. § szerinti közbeszerzési eljárás ajánlattételi felhívását a jelen 
határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti tartalommal elfogadja, 
b) megbízza a „Dunavarsány Város új Polgármesteri Hivatal épület kiviteli terveinek 
elkészítése” tárgyú hirdetmény közbeszerzési eljárás lebonyolításával a KPG Consult 
Tanácsadó és Szolgáltató Kft-t (2700 Cegléd, Malom u. 18.) nettó 200.000,- Ft összegben 
a vásárolt közszolgáltatás költséghely terhére, és felhatalmazza a Polgármestert a 
megbízási szerződés aláírására. 
c) az a) pont szerinti eljárásban meghívja ajánlattevőnek az alábbi cégeket: 
 

Hungatlasz Kft. (2092 Budakeszi, Rákóczi út 20.); 
Kvadrum Építész Kft. (1034 Budapest, Kecske utca 25.); 
Triskell Épülettervező Kft. (1034 Budapest, Kecske utca 25.). 

 
Határidő: azonnal 
Felelős:  Polgármester 

 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
19.) Javaslat a lakossági ivóvíz- és csatornaszolgáltatás 2014. évi állami támogatására 
vonatkozó pályázat benyújtására  
 
Bóna Zoltán polgármester: Ez a szokásos ügy, ez kell a szolgáltatónak ahhoz, hogy a működése 
biztosított legyen. Február 14-éig be kell nyújtani a pályázatot. Ezzel kapcsolatban van-e valakinek 
kérdése? Ha nincs, akkor aki egyetért azzal, hogy Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-
testülete 
a) a lakossági csatornaszolgáltatás ráfordításainak mérséklésére a lakossági víz- és 
csatornaszolgáltatás támogatásáról és az egészséges ivóvízzel való ellátás ideiglenes módozatainak 
ellentételezéséről szóló 8/2014. (I. 31.) BM rendelet alapján támogatási igényt kíván benyújtani a 
Kincstár területileg illetékes szervén keresztül a felelős miniszterhez. 
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b) kötelezettséget vállal arra, hogy a fajlagos ráfordítással figyelembe vett, illetve a Tárcaközi 
Bizottság által elfogadott mértékű amortizációt a víziközmű felújítására, pótlására, a fejlesztési hitellel 
kapcsolatos adósságszolgálatra fordítja, kézfeltartással jelezze.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

31/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 

Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a lakossági csatornaszolgáltatás ráfordításainak mérséklésére a lakossági víz- és 
csatornaszolgáltatás támogatásáról és az egészséges ivóvízzel való ellátás ideiglenes 
módozatainak ellentételezéséről szóló 8/2014. (I. 31.) BM rendelet alapján támogatási 
igényt kíván benyújtani a Kincstár területileg illetékes szervén keresztül a felelős 
miniszterhez. 
b) kötelezettséget vállal arra, hogy a fajlagos ráfordítással figyelembe vett, illetve a 
Tárcaközi Bizottság által elfogadott mértékű amortizációt a víziközmű felújítására, 
pótlására, a fejlesztési hitellel kapcsolatos adósságszolgálatra fordítja. 
 
Határidő: azonnal és folyamatos 
Felelős:  Polgármester 
 

A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
20.) Javaslat a Rendőrséggel kötendő használati megállapodás elfogadására, a 184/2013. (XI. 
28.) számú határozat módosítására  
 
Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: A Képviselő-testület a rendőrség által behozott és ajánlott 
szerződés tervezettel szóról-szóra megegyező szövegezésű használati szerződést fogadott el. Azt a 
döntést megküldtük a rendőrség részére, az aláírt megállapodással együtt. Ezután jelezték, hogy 
szeretnének rajta módosítani. Két pontban egészítették ki, de ezek lényegi változásokat nem 
eredményeznek a megállapodás szövegében, igazából ezek jogi fordulatok, amelyeket a jogászuk 
javasolt. Ebből a apropóból arra hatalmaznánk még fel Polgármester Urat, hogy a volt szolgálati 
lakásra szóló használati megállapodás megszüntetésére is tegye meg a szükséges intézkedéseket. 
Ennek a két okiratnak egy időben kell megszületnie.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen. Ismertetem a határozati javaslatot.  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a 184/2013. (XI. 28.) számú Kt. határozat c) pontját módosítja azzal, hogy felhatalmazza a 
Polgármestert a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti használati 
megállapodás aláírására és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a 2013. április 5-én, illetve április 17-én kelt, a Dunavarsány, 
Árpád u. 9. szám alatt található, 82 m2 alapterületű helyiség használatára létrejött szerződés közös 
megegyezéssel történő megszüntetésére és a jogviszony lezárására. Aki ezzel egyetért, kérem 
szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

32/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) a 184/2013. (XI. 28.) számú Kt. határozat c) pontját módosítja azzal, hogy felhatalmazza a 
Polgármestert a jelen határozat meghozatalát segítő előterjesztés melléklete szerinti használati 
megállapodás aláírására és az egyéb szükséges intézkedések megtételére. 
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b) felhatalmazza a Polgármestert a 2013. április 5-én, illetve április 17-én kelt, a Dunavarsány, 
Árpád u. 9. szám alatt található, 82 m2 alapterületű helyiség használatára létrejött szerződés 
közös megegyezéssel történő megszüntetésére és a jogviszony lezárására. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
21.) Javaslat a Magyar Közút Nonprofit Zrt-vel kötött vállalkozási szerződés módosítására 
 
Bóna Zoltán polgármester: A napirendi pontot a bizottságok megtárgyalták. Eléggé megugrottak az 
árak. Ez egy határozott idejű szerződés?  
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Igen. Ők kezdeményezték a szerződés módosítását.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Ez a rendszer működik, igaz, hogy monopólium van, kérnek, amennyit 
kérnek, viszont a Nagyvarsány-Kisvarsány közötti útszakasz, illetve a Vasút sor-Délegyháza 
összekötő út rendben van. Az 51-es út után rögtön mi következünk, kerül, amibe kerül, valóban egy 
kicsit nagyobb az ugrás, mint amire számítottunk, de én javaslom az általuk javasolt 
szerződésmódosítást, amennyiben a Pénzügyi, Jogi és Ügyrendi Bizottság is erre tett javaslatot.  
 
Száger Gyula képviselő: Megtárgyaltuk, és arra a megállapításra jutottunk, hogy nem annyira drága 
még mindig, ez nem olyan nagy összeg.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Rendben. Ezzel kapcsolatban további kérdés van-e? Amennyiben nincs, 
akkor ismertetem a határozati javaslatot.  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Pest Megyei Igazgatóság Dabasi Üzemmérnöksége által a 
hóekézésre 5.000,- Ft+Áfa/km/alkalom és az útszórásra 13.000,- Ft+Áfa/km/alkalom összegben adott 
árajánlatát elfogadja. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a 2013. február 13-án kelt, ESZ-2013/000496/001. számon 
nyilvántartott vállalkozási szerződés módosításának aláírására, a jelen határozat meghozatalát segítő 
előterjesztés melléklete szerinti tartalommal. Aki ezzel egyetért, kérem szavazzon.  
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

33/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) a Magyar Közút Nonprofit Zrt. Pest Megyei Igazgatóság Dabasi Üzemmérnöksége által a 
hóekézésre 5.000,- Ft+Áfa/km/alkalom és az útszórásra 13.000,- Ft+Áfa/km/alkalom 
összegben adott árajánlatát elfogadja. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a 2013. február 13-án kelt, ESZ-2013/000496/001. számon 
nyilvántartott vállalkozási szerződés módosításának aláírására, a jelen határozat meghozatalát 
segítő előterjesztés melléklete szerinti tartalommal. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
22.) 2013. évi Hulladékgazdálkodási közszolgáltatás biztosítása pályázat módosítása 
 
dr. Szilágyi Ákos jegyző: Beérkezett egy hiánypótlási felszólítás a mai nappal, azt nyújtjuk be. 
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Tyukodi-Bihari Zsuzsanna aljegyző: Úgy nyújtottuk be a pályázatot, hogy 100 %-os támogatást 
kértünk, erre az 54 millió forint bruttó összegre, és 100 %-os előfinanszírozást kértünk, ugyanis a 
pályázat megadja ezt a lehetőséget. Most a hiánypótlásban – aminek február 19-e a beadási határideje 
– jelezték, hogy 100 %-ban nem fogják tudni előfinanszírozni, ezért azt kérik, hogy bontsuk meg, 
mondjuk ki, hogy mégis mennyit vállalunk utófinanszírozásban. Ez azt jelenti, hogy amennyiben 
kapunk előfinanszírozásban valamennyi összeget, akkor a maradékot a teljes elszámolásig az 
önkormányzat előfinanszírozza. Ez a határozati javaslat lényege.  
 
Bóna Zoltán polgármester: Köszönöm szépen. Ismertetem a határozati javaslatot.  
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 
a) vállalja a Vidékfejlesztési Minisztérium által kiírt hulladékgazdálkodási közszolgáltatás 
biztosítására benyújtott, 100 %-os támogatási intenzitású pályázat KfF-663/1/2014. számú 
hiánypótlási felhívására, a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás fejlesztéséhez szükséges 
eszközvásárláshoz benyújtott pályázatunk max. 50 % összeg, azaz max. bruttó 27.051.000,-Ft összeg 
erejéig utófinanszírozás formájában történő biztosítását. 
b) felhatalmazza a Polgármestert a további szükséges intézkedések megtételére. 
 
A Képviselő-testület 9 igen, 0 nem és 0 tartózkodás szavazattal az alábbi határozatot hozza:  
 

34/2014. (II. 11.) számú Képviselő-testületi határozat 
 
Dunavarsány Város Önkormányzatának Képviselő-testülete 

a) vállalja a Vidékfejlesztési Minisztérium által kiírt hulladékgazdálkodási közszolgáltatás 
biztosítására benyújtott, 100 % -os támogatási intenzitású pályázat KfF-663/1/2014. számú 
hiánypótlási felhívására, a hulladékgazdálkodási közszolgáltatás fejlesztéséhez szükséges 
eszközvásárláshoz benyújtott pályázatunk max. 50 % összeg, azaz max. bruttó 27.051.000,-Ft 
összeg erejéig utófinanszírozás formájában történő biztosítását. 

b) felhatalmazza a Polgármestert a további szükséges intézkedések megtételére. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Polgármester 
 
A napirendi ponthoz tartozó előterjesztés a jegyzőkönyv mellékletét képezi.  
 
Bóna Zoltán polgármester: A napirendi pontok végéhez értünk, és köszönöm szépen a konstruktív 
együttműködést. Következő testületi ülés február 27-én lesz a közbeszerzési eljárás kiírása miatt 
biztos, hogy kell, hogy találkoznunk. /Felsorolja a következő időszakban a testületet érintő 
programokat/ Még egyszer köszönöm a megjelenést, az ülést bezárom. /1838 h/ 
 
A jegyzőkönyv 1838 órakor lezárásra kerül. 
 

K.m.f. 
 
 

 
  Bóna Zoltán       dr. Szilágyi Ákos  

polgármester   jegyző 
 

A jegyzőkönyv hiteles: 
 
 
 

Dr. Békássy Szabolcs     Orbán Róbert  
képviselő        képviselő 
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